

掃描條碼報名  
register now!



Participants:  
K2, K3 Parents &  
Kindergarten Students  
K2, K3家長及幼稚園生

## A school For Tomorrow's Leaders Seminar on Primary Admission Strategies

【一所培養明日領袖的學校】  
統一派位選校策略及學校簡介

### Content 內容

1. Strategies and criteria on primary school selection, our philosophy and characteristics of our curriculum  
選校策略及注意事項，本校理念及課程特色
2. Visit the campus and experience primary school life  
參觀學校及體驗小學生活

### Date & Time 日期及時間

- 4/1/2025 (星期六 Sat)  
2:00pm - 4:30pm
- 12/1/2025 (星期日 Sun)  
10:00am - 12:30pm

### Venue 地點

- School Hall: 19 Pok Chuen Street, Sha Tin, N.T.
- 學校禮堂：新界沙田博泉街19號

### Transportation 公共交通乘車資訊

 Sha Tin Wai Station 沙田圍站

transfer bus or minibus at exit B  
B出口轉乘巴士或小巴

Minibus 小巴 812

Shui Chuen O - Hin Keng  
(Che Kong Temple)  
水泉澳 — 顯徑 (車公廟) \*循環線

Bus 九巴 288

Shui Chuen O (upper) Bus Terminal  
- Sha Tin Central  
水泉澳(上) — 沙田市中心 \*循環線

Minibus 小巴 813/A

Shui Chuen O - Shek Mun/Sha Tin Hospital  
水泉澳 — 石門站/沙田醫院 \*循環線

### Remarks備註:

1. The seminar covers a plethora of content in various sessions  
講座將會涵蓋不同範疇的資訊
2. The application will be closed three days before the event  
各場次舉行前三天截止報名
3. Please secure your seat in advance either online or in person  
額滿即止，請填妥網上表格或親臨本校報名，並請確保報名程序完成





Dear Parents,  
各位家長：

A School for Tomorrow's Leaders  
一所「培育明日領袖」的學校



School Background 學校背景

TWGHs Tsoi Wing Sing Primary School embraces a new curriculum philosophy aiming to nurture students to become "Tomorrow's Leaders", adapt to future changes, and develop a broad perspective. We make use of a distinctive timetable and enhance special curriculum arrangement to cultivate students' abilities to meet the demands of a global talent landscape.

東華三院蔡榮星小學以嶄新的課程理念，突破傳統課時，以培育學生成為「明日領袖」為使命，讓學生能與世界接軌，適應未來世界的轉變，並具廣闊的視野。學校引進具特色的上課時間表及課程編排，以配合培養學生具備適應世界人才需求的能力。

Featured Course Curriculum 特色體驗課課程結構及規劃

We break through traditional classes and utilize a diverse "featured course curriculum" for interdisciplinary learning. Through various activities, students broaden their horizons, exert their potential and enhance leadership skills such as planning, problem-solving, self-reflection, and collaborative communication.

為培養學生具備「明日領袖」的特質，新校突破傳統課時框架的限制，靈活運用下午的多元「特色體驗課」作跨學科學習，學生可透過親身體驗和實踐，拓展視野，發展潛能。在學習過程中，學生的策劃管理、組織解難、自主反思及合作溝通的領導特質將得以培養和發揮。


To equip students adapting the pace of global diverse social development, we create a rich English learning environment and arrange immersive English learning courses.

為裝備學生面對未來世界轉變，適應全球多元化社會發展步伐，學校將營造豐富的英語學習環境，編排沉浸式英語學習課程，以裝備學生掌握與世界接軌的英語能力。

For enquiries, please feel free to visit our website (<http://www.twghtwsp.edu.hk>) or attend our school talks in January. We are dedicated to nurturing every student's potential and supporting them in showcasing strengths. We wish your child every success in choosing a suitable primary school.

我們全心培育每一個學生成才，願意支援每一名學生發揮所長。祝願你的孩子成功選取一所合適的小學，讓他們健康成長。如需進一步了解本校資料，歡迎閱讀本校網頁 (<http://www.twghtwsp.edu.hk>)，或於一月期間的學校講座到訪本校。講座詳情見後頁。

Headteacher 校長

  
Leung Tun Yu 梁敦瑜

謹啟